



聖士提反書院附屬小學

St Stephen's College Preparatory School

To: G1-G5 Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 24th June 2020

Notice No.31
Year-End Arrangement (G1-G5)

G1-G5 students will follow the half-day school timetable until 17th July 2020 (Friday) and lessons will be as usual. The following are the year-end arrangements.

Date	Time	Activity	Remark
July 13 (Mon)	-----	G6 Graduation Ceremony	No school for G1-G5 students
July 20 (Mon)	8:10 am – 9:45 am	Distribution of Report Card & Year-End Assembly (Video)	School bus service available to and from the School accordingly
July 21 & 22 (Tue & Wed)	9:00 am – 12:30 pm	Parent's Day & Registration	Meeting time to be advised in a separate notice (No school for students)

Please note that the academic year 2020-2021 will commence on 1st September 2020 (Tuesday) and students will have half-day school for the first week (1st – 4th September 2020). The school hours will be from 8:10 am to 1:30 pm and students will leave the School after lunch.

通告第三十一號
期終安排 (一至五年級)

本校一至五年級學生將依半天課時間表上課至 7 月 17 日 (星期五)，茲將學期結束前之安排列後，供家長參考。

日期	時間	活動	備註
7 月 13 日 (星期一)	-----	六年級畢業典禮	一至五年級學生 不用回校
7 月 20 日 (星期一)	8:10 am – 9:45 am	派發成績表及 年終週會 (錄像)	校車將按上、下課 時間開出
7 月 21 及 22 日 (星期二及星期三)	9:00 am – 12:30 pm	家長日及註冊	將另函通知會面時間 (學生不用回校)

此外，2020-2021 年度開課日為 2020 年 9 月 1 日 (星期二)，開學首週 (即 9 月 1 日至 4 日 (星期二至星期五)) 為半天課，上課時間為 8:10 am – 1:30 pm，學生午飯後放學。

以上通告
一至五年級家長

校長
衛燕華博士

二〇二〇年六月二十四日